

莎阿南佛学会 Shah Alam Buddhist Society

批准日期 Approval Date : 28/03/2016

修正编号 Amendment No : 02

会员申请表格 Membership Application Form (R41)

中文姓名 Name (Chinese):		护照尺寸的彩色照片 Photo Passport Size
英文姓名 Name (English):		
性别 Gender:	国籍 Nationality:	
宗教信仰 Religion:	日期 Date:	
身份证号码 NRIC No.:		电话号码 Telephone Numbers 手机/Mobile phone: _____ 住宅电话/House: _____ 办公电话/Office: _____ 传真/Fax: _____
出生日期 Date of Birth:		
职业 Occupation:		
首选语言 Preferred Language:		
电子邮件地址 Email Address:		
通讯处 Postal Address:		
成为会员的目的 Purpose of being a member:		
<p>您是否参与过莎阿南佛学会或其他佛教团体的任何志愿活动。如是，请说明。（如年限、贡献性质等）</p> <p>Have you involved in any volunteering activities in SABS or other Buddhist association. If yes, please describe.” (e.g. number of years, nature of contribution etc.)</p>		
<p>本人仅此声明自愿加入成为会员，并严格遵守莎阿南佛学会的规则。就本人所知及所信，此申请表格所包含信息正确无误。</p> <p>I apply for SABS membership and confirm that I understand and agree to observe and abide by the rules of the Society. I confirm that the information contained in this application is correct to the best of my knowledge and belief.</p>		申请人签名 Signature of Applicant
推荐人对申请人的评语 Introducer's comments on the applicant:		推荐人签名 Signature of Introducer
推荐人姓名 Name of Introducer	推荐人会员编号 Introducer Membership No.	推荐人联系电话 Introducer Contact No.

Note:

i) ()	永久会员 Life Member	永久会员或附属会员的会费均为 110 令吉（即入会费 10 令吉，捐款 100 令吉），经理事会审批后，才收取会费。 The fee for either Life Member or Associate Member is RM 110 (i.e. Entrance fee RM 10, with contribution RM 100) and will be collected upon approval.
ii) ()	附属会员 Associate Member	

For office use 办事处用	
会员招募小组 - 面试官的评语 <u>Membership Recruitment Panel - Interviewer's comments:</u>	
面试官姓名 Interviewer name:	日期 Date:
会员编号 Membership No.:	理事会审批日期 Reviewed & Approved by Management Committee:
收据号码 Receipt No.:	Date:
收款人姓名 Received By:	签名 Signature:
日期 Date:	莎阿南佛学会会长 SABS (President)

Notice to Applicant	申请人须知
<ol style="list-style-type: none"> The SABS membership is open for all Malaysian citizens or non-Malaysian citizens who are not Muslim above the age of eighteen (18) years. All application for membership shall be made in a prescribed form, i.e. Membership Application Form (R41) and shall attach with a photocopy of the NRIC and a passport size photo. The prescribed form can be obtained from the Secretariat office of the Society. The 'Applicant' is required to obtain the acknowledgement (signature) from the 'Introducer' who is an existing member of the Society. The particulars of the Introducer such as membership number, contact number and comments shall be recorded into the form. The duly completed form with the photo of the 'Applicant' shall be posted on the notice board of the Society for one (1) month for public consent. Should there be no objection from the public; the said application shall be tabled in the Management Committee meeting for approval. The Management Committee has the right to reject any application without any reason or replied explanation. The Management Committee may remove a member from the Society register if - <ol style="list-style-type: none"> he/she has been found or declared to be of unsound mind; he/she becomes bankrupt, which the Society is informed with a written letter; there has been prove against him/her, or he/she has been convicted on, a charge in respect of - <ol style="list-style-type: none"> an offence involving fraud, dishonesty or moral turpitude; an offence under a law relating to registration of society (ROS); or any other criminal offence; or he/she is otherwise converted to other religion other than Buddhism, which the Society is informed with written letter. If the information provided in this application is found incorrect, withhold relevant, requested information, he/she is likely to be excluded or removed from Society register 	<ol style="list-style-type: none"> 所有年满十八 (18) 周岁的非穆斯林人士，无论是否是马来西亚公民，均可申请成为莎阿南佛学会会员。 所有会员申请均应采用规定的表格形式，即会员申请表 (R41)，并附有身份证复印件和护照尺寸的照片。规定的表格可以从莎阿南佛学会秘书处获得。 申请人需要获得推荐人（莎阿南佛学会的现有会员）的确认（签名）。推荐人的详细资料，如会员编号、联络电话和评语，应录入此表格。 填写完整的表格（附有申请人照片）应在莎阿南佛学会的布告栏上张贴一 (1) 个月，以获得公众认可。 如公众无反对意见，上述申请应在理事会会议上进行审议。理事会有权在无任何理由或答复的情况下拒绝任何申请。 若某个会员有以下情形之一，理事会可能会将其从莎阿南佛学会登记簿中删除： <ol style="list-style-type: none"> 经查或据声明，此人神志不清； 此人已破产，莎阿南佛学会已就此获得书面通知； 关于对此人的下列犯罪指控，有证据表明情况属实，或此人被宣判有罪： <ol style="list-style-type: none"> 涉及欺诈、不诚实或道德堕落的犯罪； 与社团注册 (ROS) 有关的法律所列之罪行； 或任何其他刑事犯罪；或者 此人已皈依佛教之外的其他宗教，莎阿南佛学会已就此获得书面通知。 如果此申请表所填资料经查不实、隐瞒有关信息或信息不全，理事会可能会拒绝此人之申请或将其从莎阿南佛学会登记簿中删除。